
Motion till Riksårsmöte 2023

Påskyndat Riksläger

Tidigare år har det talats mycket om ett eventuellt riksläger och inställningen till ett sådant
läger har gått i vågor. Vi ser att FS jobbar hårt med olika arrangemang året runt och
ifrågasätter inte deras ansträngning och dedikation. Trots detta skulle vi önska att få se ett
mer transparent och påskyndat arbete för att nå målet om ett rikstäckande läger. Detta för
att ett rikstäckande läger skulle öppna möjligheter för nya gemenskaper och samarbeten i
en mer avslappnad miljö än ett årsmöte. Vi anser att en större dialog mellan FS och DS
kring ett Riksläger skulle göra det mer hållbart samt skapa en större möjlighet för att
genomföra ett Riksläger.

Med denna motivering ser Distriktsårsmötet i Strängnäs distrikt att Riksårsmötet 2023
beslutar:

ATT uppdra till styrelsen att se över möjligheterna om ett påskyndat och mer fokuserat
arbete i riktning mot ett rikstäckande läger med utsatt tidsgräns.

ATT Förbundsstyrelsen och Distriktsstyrelserna har en dialog och samarbete kring ett
Riksläger.

Strängnäs distriktsstyrelse

på uppdrag av Strängnäs distriktsårsmöte.

Malin Söderman
Distriktsordförande


